



## ◆ Transfer your balance and enjoy lighter payments ◆

Earn extra rewards with your Standard Chartered credit card.

**Get rewarded when you transfer your balance from another bank's credit card to your Standard Chartered credit card.**

**Pay the balance in 6 months at 0% interest.**

### Your Rewards

**10,000** reward points  
on World Elite & World Mastercard  
**or**  
**6,000** Falconflyer Miles  
on Falconflyer VISA credit cards

For more details call our 24-hour Phone Banking on 17531532.  
[sc.com/bh](https://sc.com/bh)



standard chartered

Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

stanchartbh 

StandardCharteredBH 

#### Terms and conditions:

1. The Campaign shall commence on 25 March and end on 30 April 2024. The Balance Transfer application must be signed within this period. The Balance Transfer must be booked before 30 April 2024.
2. Only clients that have newly applied for Credit Cards after 1 October 2023, will qualify for the campaign. Clients that have held any credit card before 1 October 2023, will not be eligible to participate in this promotion.
3. A minimum Balance Transfer Amount of BHD 1000 (qualifying criteria) needs to be made to any Standard Chartered credit card to qualify for the Rewards.
4. Client will qualify to win 10,000 Reward Points (World Elite & World Mastercard) OR 6,000 Falconflyer Miles (Falconflyer VISA credit cards) on the card the Balance Transfer is performed on. In case the client performs more than 1 Balance Transfer, the client will qualify for only one reward. This will be credited to the card where the first Balance Transfer was booked.
5. Standard Chartered staff are not eligible to participate in this campaign.
6. The reward points or miles will be distributed to the clients before 30 May 2024.
7. The following cards will be excluded at the time of reward fulfilment: expired and closed cards; delinquent cards; cards marked for exit due to breaching the credit card agreement / local regulations.
8. There is no fixed instalment to be paid every month, however clients must ensure payment of the minimum amount due before the due date as per the credit card statement.
9. The credit card balance should be maintained until the balance transfer amount is transferred to a designated account.
10. The interest rate applied on the outstanding Balance Transfer amount shall be at 0% interest rate, for a period of six months (180 days) from approval of the application after which the prevailing base interest rate will apply. All other outstanding amounts due on the credit card account shall continue to accrue interest at the prevailing interest rate.
11. The 180 days will be calculated from the day the Balance Transfer amount is debited from the credit card available limit irrespective of the billing and due dates.
12. After 180 days, interest on the remaining balance amount will be calculated daily at the card prevailing interest rate until the amount is fully paid.
13. Any payment towards the credit card will follow the following payment hierarchy: first paying off any Equal Monthly Instalments (EMI) due in the month, then, all fees and interest will be cleared, followed by 1% of Cash Advance outstanding, then 1% of Balance Transfer outstanding and 1% of retail outstanding in that order. The remaining amount of payment will go towards clearing 100% of cash advance followed by 100% of the Balance Transfer followed by the Retail outstanding.
14. Balance transfer facility will be made available at the sole and absolute discretion of the Bank to credit card holders.
15. The Balance Transfer transaction amount(s) will be debited to the Standard Chartered credit card and will be remitted to the other bank within the Kingdom of Bahrain by way of a transfer within 3 working days from the date of approval of the application.
16. Payments to your other bank credit card should continue to be made until the balance has been transferred.
17. These terms and conditions (the "Terms and Conditions") are in addition to the Balance Transfer (without Fixed Payment Plan) Terms and Conditions, the Client Terms, Credit Card Terms and any other applicable terms and conditions. In the event of any conflict between the above terms and these Terms and Conditions, these Terms and Conditions shall prevail.
18. Standard Chartered Bank reserves the right to vary, add or delete any of the terms and conditions applicable to this offer at any time with 15 days prior notice.
19. This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes.



## • حوّل رصيدك المستحق • واستمتع بمدفوعات أقل

احصل على مكافآت إضافية مع بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية الخاصة بك.

**احصل على المزيد من المكافآت بتحويل رصيد بطاقتك الائتمانية  
الخاصة بك لدى البنوك الأخرى إلى حساب بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية.**

**ادفع رصيد بطاقتك على 6 أقساط شهرية وبفائدة صفر %**

### مكافآتك

#### نقطة مكافآت

على بطاقة وورلد إيليت وورلد ماستركارد

10,000

أو

ميل من أميال فالكون فلاير

على حساب بطاقات فيزا فالكون فلاير الائتمانية

6,000

For more details call our 24-hour Phone Banking on 17531532.

[sc.com/bh](http://sc.com/bh)



بستاندر  
تشارترد  
standard  
chartered

stanchartbh

StandardCharteredBH

ستاندر تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي  
كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.

#### الشروط والأحكام:

1. تبدأ هذه الحملة يوم 25 مارس وتنتهي في 30 أبريل 2024. ويجب التوقيع على طلب تحويل الرصيد خلال تلك الفترة. يجب حجز تحويل الرصيد قبل يوم 30 أبريل 2024.
2. يتأهل العملاء الذين يتقدمون بطلبات جديدة للحصول على بطاقات الائتمان بعد يوم 1 أكتوبر 2023 وحدهم للمشاركة في هذه الحملة.
3. العملاء الذين لديهم أي بطاقة ائتمان قبل يوم 1 أكتوبر 2023. لن يكونوا مؤهلين للمشاركة في هذه الحملة.
4. يجب تحويل الرصيد بحد أدنى لمبلغ وقدره 1000 دينار بحريني (معيار التأهل) على أي من بطاقات ستاندر تشارترد الائتمانية للتأهل للحصول على المكافآت.
5. سوف يتأهل العميل للفوز بـ 10,000 نقطة مكافآت (وورلد إيليت وورلد ماستركارد) أو 6,000 ميل من أميال فالكون فلاير (بطاقات فيزا فالكون فلاير الائتمانية) على البطاقة التي يتم إجراء تحويل الرصيد عليها. في حالة قيام العميل بإجراء أكثر من عملية تحويل رصيد واحدة، فسيكون العميل مؤهلاً للحصول على مكافأة واحدة فقط. سيتم إضافة نقاط المكافآت إلى حساب البطاقة التي تم حجز تحويل الرصيد لها لأول مرة.
6. لا يحق لموظفي بنك ستاندر تشارترد المشاركة في هذه الحملة.
7. سيتم توزيع نقاط المكافآت أو الأميال على العملاء قبل يوم 30 مايو 2024.
8. سيتم استبعاد البطاقات التالية عند استيفاء نقاط المكافآت: البطاقات منتهية الصلاحية والبطاقات المغلقة والبطاقات المتأخرة في السداد؛ والبطاقات التي تم التأشير عليها توطئة لإلغائها بسبب انتهاك اتفاقية بطاقة الائتمان/ اللوائح المحلية.
9. لا يوجد قسط ثابت يتم سداه كل شهر، ولكن يجب على العملاء التأكد من سداد الحد الأدنى للمبلغ المستحق قبل تاريخ الاستحقاق بحسب كشف حساب بطاقة الائتمان.
10. يجب الاحتفاظ برصيد البطاقة الائتمانية لحين الانتهاء من تحويل مبلغ الرصيد إلى الحساب المخصص.
11. سعر الفائدة المطبق على مبلغ تحويل الرصيد المستحق سيكون بنسبة صفر؛ لمدة ستة أشهر (180 يوماً) من تاريخ الموافقة على الطلب، وبعد ذلك سيتم تطبيق سعر الفائدة الأساسي السائد. ستستمر جميع المبالغ المستحقة الأخرى على حساب بطاقة الائتمان في تراكم الفائدة بمعدل الفائدة السائد.
12. سيتم احتساب الـ 180 يوماً من اليوم الذي يتم فيه خصم مبلغ تحويل الرصيد من الحد المتاح لبطاقة الائتمان بغض النظر عن الفواتير وتواريخ الاستحقاق.
13. بعد مرور 180 يوماً، سيتم احتساب الفائدة على مبلغ الرصيد المتبقى يومياً بسعر الفائدة السائد على البطاقة لحين سداد المبلغ بالكامل.
14. ستتبع أي دفعة تجاه بطاقة الائتمان التسلسل الهرمي للدفع التالي: أولاً سداد أية أقساط شهرية متساوية مستحقة في الشهر، ومن ثم تسوية جميع الرسوم والفوائد، يليها 1% من السلفة النقدية المستحقة، ثم 1% من تحويل الرصيد المستحق و1% من مبلغ التجزئة المستحق بهذا الترتيب. سيتم تخصيص المبلغ المتبقى من الدفعة لتسوية 100% من السلفة النقدية تليها 100% من تحويل الرصيد، ومن ثم مبلغ التجزئة المستحق.
15. سيتم توفير تسهيلات تحويل الرصيد لحاملي بطاقات الائتمان وفقاً لتقدير البنك وحده.
16. سيتم خصم مبلغ/مبالغ معاملة تحويل الرصيد على بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية وسيتم تحويلها إلى البنك الآخر داخل مملكة البحرين عن طريق التحويل خلال 3 أيام عمل من تاريخ الموافقة على الطلب.
17. يجب الاستمرار في سداد الدفعات الخاصة بطاقة الائتمان الخاصة بالبنك الآخر لحين تحويل الرصيد.
18. تسري هذه الشروط والأحكام ("الشروط والأحكام") بالإضافة إلى شروط وأحكام تحويل الرصيد (بدون خطة الدفع الثابتة). وشروط العميل، وشروط بطاقة الائتمان وأي شروط وأحكام أخرى معمول بها. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط المذكورة أعلاه وهذه الشروط والأحكام، فإن هذه الشروط والأحكام هي التي تسود.
19. يحتفظ بنك ستاندر تشارترد بحقه المطلق في تغيير أو إضافة أو حذف أي من الشروط والأحكام المطبقة على هذا العرض في أي وقت مع تقديم إشعار مسبق قبل 15 يوماً.
20. تخضع هذه الحملة لقوانين مملكة البحرين، وتختص محاكم مملكة البحرين وحدها بالفصل في أي نزاعات قد تنشأ عنها.